
Technische vragen nr. 047 van Sarah van Lindenberg (CDA) inzake Hulp bij 

verduurzaming sportverenigingen 

 

Op welke manier ondersteunt de gemeente Stichtse Vecht de verenigingen bij het 

verduurzamen van hun locaties?  

De gemeente ondersteunt buitensportverenigingen o.a. op het gebied van duurzaamheid door 

bijvoorbeeld een informatieavond te organiseren over energie. Deze avond is in december 2022 ook 

gehouden en daar kwamen 18 van de 24 buitensportverenigingen met een accommodatie op af.  

Ondersteunt en begeleidt de gemeente bij een energiescan, financiering en het aanvragen van 

subsidies? Zo nee, welke mogelijkheden zijn er om dit wel te kunnen doen? Zo ja, op welke 

manier?  

Ja, de gemeente wijst verenigingen op de mogelijkheid voor energiescans, financiering en 

aanvragen. Deze mogelijkheden liggen buiten de gemeente.  

 

Is er een vast aanspreekpunt of persoon die beschikbaar is voor hulp aan verenigingen over 

verduurzaming?  

Ja, verenigingen kunnen hun vraag bij onze verenigingsondersteuner kwijt. De 

verenigingsondersteuner denkt met verenigingen mee waar mogelijkheden liggen. 

Worden de verenigingen op proactieve wijze op de hoogte gesteld van de landelijke, regionale 

en lokale regelingen en subsidies waar zij aanspraak op kunnen maken? Zo ja, hoe ziet dat 

eruit? 

Ja, als er ontwikkelingen zijn dan brengen we sportverenigingen daarvan op de hoogte. 
 
 
 

Ziet u dat er een behoefte is onder verenigingen om in onze gemeente een dergelijk fonds als 

in de gemeente de Ronde Venen op te richten?  

Nee, vooralsnog hebben we geen signalen ontvangen dat hier behoefte aan is. 
 
Begin september staat er een overleg gepland inzake het Verduurzamingstraject 'De Utrechtse Plus'. 
De Utrechtse Plus is het gratis verduurzamingsproject vanuit de provincie Utrecht. Het verduurzamen 
van buitensportaccommodaties is een belangrijk onderdeel van de duurzaamheidsambities van de 
Provincie Utrecht.  
Hiermee willen we kijken wat we voor verenigingen in de gemeente Stichtse Vecht i.c.m. 
bovenstaand traject kunnen betekenen. 
 

 

Waarop baseert u de aan- of afwezigheid van de behoefte aan een vergelijkbaar fonds als in 

de Ronde Venen? 

Zie antwoord op de vorige vraag.  
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Hulp bij verduurzaming sportverenigingen 

Inleiding 
 

In het AD van vrijdag 23 juni 2023 staat een 
artikel waarin aandacht is voor de financiële 
hulp die onze buurgemeente De Ronde 
Venen aan buitensportverenigingen biedt om 
energiebesparende maatregelen te nemen. 
De gemeente De Ronde Venen heeft hier 1,6 
miljoen euro voor beschikbaar gesteld. In het 
artikel staat het volgende “Vrijwilligers van 
sportverenigingen hebben het al druk genoeg. 
Het nemen van energiebesparende 
maatregelen betekent voor hen een extra 
taak waar zij vaak niet aan toekomen.” Deze 
visie deelt het CDA volledig. Wij zijn van 
mening dat de gemeente De Ronde Venen 
haar buitensportverenigingen daarin op een 
zeer goede wijze ondersteunt. De gemeente 
gaat de verenigingen namelijk helpen door 
middel van voorlichting en neemt ook werk 
over van de verenigingen. Zo heeft de 
gemeente een regeling gemaakt om 
verenigingen versneld over te laten stappen 
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op led-verlichting en is er een 
Duurzaamheidsfonds opgericht om andere 
oplossingen voor verduurzaming te 
stimuleren. Aanvullend hierop wil het CDA 
graag weten welke mogelijkheden er in 
Stichtse Vecht zijn om tot een vergelijkbare 
ondersteuning voor verenigingen te komen.  

Vraag 1 
 

Op welke manier ondersteunt de gemeente 
Stichtse Vecht de verenigingen bij het 
verduurzamen van hun locaties?  

Vraag 2 
 

Ondersteunt en begeleidt de gemeente bij 
een energiescan, financiering en het 
aanvragen van subsidies? Zo nee, welke 
mogelijkheden zijn er om dit wel te kunnen 
doen? Zo ja, op welke manier?  

Vraag 3 
 

Is er een vast aanspreekpunt of persoon die 
beschikbaar is voor hulp aan verenigingen 
over verduurzaming?  

Vraag 4 
 

Worden de verenigingen op proactieve wijze 
op de hoogte gesteld van de landelijke, 
regionale en lokale regelingen en subsidies 
waar zij aanspraak op kunnen maken? Zo ja, 
hoe ziet dat eruit? 

Vraag 5 
 

Ziet u dat er een behoefte is onder 
verenigingen om in onze gemeente een 
dergelijk fonds als in de gemeente de Ronde 
Venen op te richten?  

Vraag 6 
 

Waarop baseert u de aan- of afwezigheid van 
de behoefte aan een vergelijkbaar fonds als 
in de Ronde Venen? 
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